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Minister Zdrojewski zapewnia, że chce pomóc radiowej Dwójce 

8 lipca 2009, 19:08  

 
 
Bogdan Zdrojewski podkreśla, że będzie próbował przede wszystkim ulżyć radiowej Dwójce 
w finansowaniu zespołów radiowych, które utrzymywane są z budżetu tej stacji: Narodowej 
Orkiestry Symfonicznej Polskiego Radia, Polskiej Orkiestry Radiowej prowadzonej przez 
Łukasza Borowicza, Orkiestry Kameralnej "Amadeus" prowadzonej przez Agnieszkę 
Duczmal i Chóru Polskiego Radia. 
Minister powiedział, że trzeba uczynić wszystko, by nie zmarnować dorobku Programu 
Drugiego Polskiego Radia. Minister kultury zadeklarował też, że jego resort weźmie udział w 
"okrągłym stole" w sprawie finansowania Polskiego Radia, w tym przede wszystkim radiowej 
Dwójki, który z inicjatywy Rzecznika Praw Obywatelskich odbędzie się 22 lipca. Do rozmów 
poza dziennikarzami radia i Rzecznikiem Praw Obywatelskich, zostaną zaproszeni także 
przedstawiciele Ministerstw Kultury i Skarbu, Sejmowej i Senackiej Komisji Kultury i 
Środków Przekazu oraz Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji. 
Program 2 nie nadaje reklam i w całości utrzymywany jest ze środków publicznych, które 
zostały w tym roku zmniejszone prawie o połowę. Z tego powodu - jak piszą w apelu 
pracownicy radiowej Dwójki - z anteny znika twórczość współczesna, zarówno literacka jak i 
muzyczna. W apelu dodano, że nie ma także pieniędzy na zaplanowane nagrania i koncerty. 
Dwójka nie może też wesprzeć prestiżowych festiwali, które dotąd współorganizowała. (IAR, 
oprac. ms)  

 


